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Z A P I S N I K
sa 178. sjednice Gradonačelnikovog stručnog kolegija

održane 15. siječnja 2016. godine
u Maloj vijećnici s početkom u 8,00 sati

PRISUTNI:  Ivica  Knežević,  gradonačelnik,  Katarina  Mihelčić,  zamjenica  gradonačelnika,
Davorka Grgurić,  voditeljica  Odsjeka za  komunalni  sustav,  imovinu,  prostorno uređenje i  promet,
Đulio Jusufi, voditelj Odsjeka za proračun i financije, Hrvoje Zatezalo, djelatnik „Risnjak – Delnice“
d.o.o., Dražen Rački, djelatnik JVP Delnice, Petar Hrg, direktor Turističkog ureda TZ Grada Delnica,
Zvezdana Jerković, ravnateljica Dječjeg vrtića „Hlojkica“ Delnice, Davorin Klobučar, djelatnik GSC
Delnice, Nikolina Muhvić, službenica Stručne službe za obavljanje poslova tijela Grada, samouprave i
uprave i Klaudija Kumpar, tajnica gradonačelnika.

Izostanak su  ispričali:  Indira  Rački  Joskić,  Gordana  Piskač,  Alen  Udović,  Nikola  Muvrin
umjesto  kojeg  sjednici  prisustvuje  Hrvoje  Zatezalo,  Dragan  Abramović  umjesto  kojeg  sjednici
prisustvuje Dražen Rački, Tomislav Mrle umjesto kojeg sjednici prisustvuje Nikolina Muhvić.

IZVJEŠTAJNI KOLEGIJ

ĐULIO JUSUFI
- Poslovi  vezani  uz  popis  imovine  i  obveza.  Održan  je  sastanak  na  kojem su  raspoređene

aktivnosti, a vrše se i sve pripremne radnje (pregledavanje kartica, usklađivanje proračuna) za
taj posao. Rok izrade je 15. veljače 2016. godine

- Komunikacija s Ministarstvom financija na temu dostave Proračuna elektroničkim putem s
obzirom na to da aplikacija Ministarstva koju održava APIS nije u funkciji.

- Sistematizacija radnih mjesta.
- Aktivnosti vezane uz javne radove.
- Ispravak  JOPPD  obrasca  zbog  povrata  jedne  stipendije  te  izrada  JOPPD  obrasca  za

neoporezive naknade.

DAVORKA GRGURIĆ
- Kompletan Komunalni odjel uključen je u popis imovine (zemljišta, objekti, javna rasvjeta,

namještaj u upravi i okolnim objektima, ceste).
- Dogovor  s  Obrtom  „Šporčić“  u  svezi  isključivanja  svake  druge  lampe  javne  rasvjete.

Isključivanje je odobrio HEP i u prisustvu njihovog djelatnika izvodit će se isključivanja.
- Izrada  novih  rješenja  za  komunalnu  naknadu,  rješenja  za  nezakonito  izgrađene  zgrade,

komunalni doprinos te izdavanje posebnih uvjeta gradnje.
- Komunalno redarstvo radi na popisu javne rasvjete u Lučicama, Dedinu, Zalesini i naseljima u

brodskoj dolini.
- Komunikacija  s  HT-om  koji  je  izvršio  prekop  na  Lujzinskoj  cesti  i  koji  nisu  sanirali.

Nadovezao se gradonačelnik koji upućuje na sličan slučaj također u Lujzinskoj cesti uz objekt
Pekare „Fortuna“, te u istoj ulici pokraj zadnje kuće prije INE gdje je popucao dio oko jedne
šahte i postoji opasnost da stroj koji čisti snijeg propadne. Davorka Grgurić navodi da je sve



radnje  na  javnim  površinama  potrebno  prijaviti  Komunalnom  odjelu  koji  za  iste  izdaje
suglasnost.  Suglasnosti  za  navedene  radove  nisu  ishođene  te  će  se  poduzeti  sankcije  za
počinitelje.

- Cesta od Sedalci do Turki uništena je uslijed izvlačenja drva i drvne mase s privatne površine.
Izdana  je  zabrana  daljnjeg  korištenja  ceste  dok  se  za  to  ne  stvore  uvjeti.  Gradonačelnik
upozorava na opasnost na dijelu ceste od Turki do Ložca na kojem ima neugodnih odrona
velikog kamenja te će se u svezi toga kontaktirati Županijska uprava za ceste.

- Izrada Ugovora za stanove, javne površine, komunalna poduzeća.
- Dogovoren je 1. sastanak radne skupine za strategiju razvoja Grada Delnica.
- Za PGŽ je napravljeno izvješće o utrošku sredstava za infrastrukturu projekta Kendar.
- Obavljen je uviđaj u Gučem Selu u svezi ucrtavanja nerazvrstane ceste.
- Dobiven je ispravljeni projekt uređenja Parka.
- Pročelnica tri dana sudjeluje u radu skupine za pregled i ocjenu ponuda za „Švicarce“.
- Sistematizacija radnih za Komunalni odjel je napravljena i proslijedit će se pravnoj službi.
- Nakon  pregleda  Idejnog  projekta   za  rekonstrukciju  nogometnog  stadiona  u  Delnicama

izrađenog po ZDL Arhitekti  d.o.o.  Rijeka – oznaka projekta  ZDL-SD-ID,  broj  15-027 od
prosinca 2015. god. kao član projektnog tima imenovan od strane Grada Delnica podnijela
sam sljedeće očitovanje: Vrši se rekonstrukcija postojećeg gradskog nogometnog stadiona na
način da se dimenzije travnjaka prilagode standardima odnosno povećaju na dimenziju 105 x
68 m. Oko stadiona se predviđa izgraditi 4 staze za trke na 400 m što omogućava treniranje i
održavanje  nižeg ranga  takmičenja.  Na južnoj  strani  se  predviđa dograditi  još  dvije  staze
kojima se postiže da će biti 6 staza za trčanje na 100 m. Sjeverna tribina se ruši i na taj dio se
širi travnjak i grade se staze za trčanje. Travnjak se širi i prema južnoj strani gdje će biti 6
staza za trčanje na 100 m. Na južnoj strani se grade tribine od 5 redova kojima se dobiva
kapacitet od 900 sjedećih mjesta. Ispod tribine potpuno ukopano će se izgraditi svlačionice,
spremište  rekvizita,  sala  za  doping  kontrolu,  prostorija  za  suce,  fitnes  sala  i  slični  drugi
sadržaji.  Tribina  će  biti  natkrivena  nadstrešnicom  od  lameliranog  drva  u  skladu  s
nadstrešnicom odnosno krovištem klizališta. Na stadionu se predviđa izgraditi terene za skok
u vis, skok s motkom, skok u dalj i troskok, te bacanje kugle, diska, koplja. Trkače staze će
biti obrađene u tartanu, a travnjak može biti umjetna ili prirodna trava o čemu će se donijeti
odluka prilikom izgrade glavnog projekta. Postojeća građevina (tzv. Degijeva kuća) u ovoj
fazi se uklapa u koncepciju stadiona ali nije predmet idejnog rješenja. Pristupna cesta prema
skakaonicama predviđena je u širini od 3,00 m a na mjestu gdje će biti stupovi nadstrešnice
širina se smanjuje. Pristupna cesta uz kuglanu do klizališta s obzirom na povećanje dimenzija
igrališta morat će se preložiti prema kuglani. Predviđa se izgraditi cesta za dvosmjerni promet
prema klizalištu te okret na prvu paralelnu stazu u parku kojom bi se promet usmjerio natrag
prema kuglani i izlaz na Ulicu A. Starčevića. Predviđeno je 30 parkirnih mjesta uz klizalište te
15 parkirnih mjesta uz kuglanu. Sletišta skakaonica biti će usklađena s projektom. Priključak
na  komunalnu  infrastrukturu  biti  će  u  skladu  s  mogućnostima  na  terenu  i  uvjetima  koje
propišu nadležne tvrtke. Grijanje je predviđeno na plin ili preko postojećih sustava Kuglane ili
Klizališta. Primjedbe koje treba razmotriti su: (1) Obzirom se ruši sjeverna tribina i stadion se
sa  svojim  sportskim sadržajima  širi  do  samog  ruba  parcele  potrebno  je  razmotriti  način
razgraničenja stadiona od javne površine (parkiralište i cesta u Ulici A. Starčevića). Da li će to
biti kameni, betonski, drveni, žičani ili kombinirani zid, kojih dimenzija i kako će se estetski i
funkcionalno uklopiti u ambijent. (2) Staza od 400 m koja ide uz sjevernu tribinu prolazit će
neposredno uz ogradni zid – pitanje je propisa i sigurnosti. (3)  Napraviti projektno rješenje na
način da  se sletišta skakaonica  mogu uklopiti u teren. (4) Odrediti se prema korištenju terena
stadiona za skijaške skokove, a naročito za skijaško trčanje s obzirom na ratrak i posljedice
koje može prouzročiti na terenu s obzirom na odvodnju s travnjaka te uređene terene za ostale
atletske discipline. (5) S obzirom na urbanističku, arhitektonsku i funkcionalnu cjelinu koja se
ovim konceptom dobiva donijeti odluku o potrebi zadržavanja ili rušenja Degijeve kuće. (6)
U sklopu izrade projekta energetske obnove zgrade kuglane u skladu s energetskim pregledom
koji je izvršen napraviti projekt rekonstrukcije kotlovnice kuglane i u to ukalkulirati grijanje
svlačionica ispod tribina i isprojektirati toplovod između te dvije građevine. (7) Ne prihvaća se



prijedlog formiranja parkirališta ispred kuglane i ispred klizališta. Dozvoljava se samo lokalni
promet za servisne funkcije objekata, te prostor za zaustavljanje vozila koja će vršiti dopremu
opreme, dovoz većeg broja korisnika (autobusi, kombi vozila) koja se tu mogu zadržavati dok
ne obave iskrcaj i onda idu na parkiranje u okolnom prostoru. U neposrednoj blizini stadiona i
sportskog kompleksa nalazi se parkiralište u Ulici A. Starčevića. 138. brigade HV, iza zgrade
gradske uprave, u Amerikanskoj, Školskoj i Radićevoj ulici te A. Starčevića ispod starog doma
zdravlja.  (8)  Cesta  kroz  paralelnu  stazu  u  parku  se  ne  prihvaća.  (9)  Prilikom definiranja
obuhvata parcele voditi računa o urbanističkim uvjetima iz UPU-a Delnica te funkcionalnosti
okolnih objekata i njihovih građevinskih parcela.

HRVOJE ZATEZALO
- Zbog  lošeg  vremena  u  ponedjeljak  se  nisu  obavljale  aktivnosti  na  zelenim  i  javnim

površinama pa su djelatnici koristili slobodne dane.
- Intervencija u Brodu na Kupi kada su uslijed nevremena padale cigle s Doma.
- Od utorka se krenulo s demontažom adventskog sela. Elementi su pohranjeni u prostor Kina.
- U suradnji s GSS uklonjena je novogodišnja rasvjeta koja je pohranjena u Kinu.
- Pražnjenje kanti za smeće te čišćenje parka i Supilove ulice najviše od granja koje je popadalo

uslijed jakog vjetra.
- Sitni domarski radovi.
- Provjera sustava odvodnje u gradskoj fontani.
- Redovno održavanje čistoće zgrada.
- Plac i čišćenje nakon placa.
- Administrativni poslovi, izdavanje računa i potvrda, interna analiza dnevnika.
- Aktivnosti vezane uz rušenje lipa u Crnom Lugu.
- Priprema gradskog groblja u Delnicama za današnju sahranu.
- Kućica Bake Mraz detaljno i kvalitetno će se ofarbati, skulpture jelena su u prostoru JVP-a

radi sušenja.

PETAR HRG
- Inventura  suvenirnice,  utvrđivanje  financijskog  stanja  blagajne  suvenirnice,  boravišne

pristojbe. Izdvojena su dva veća dugovanja koja su ovoga tjedna podmirena. Jedno je prema
tvrtki Gelax što je bitno radi nastavka radova na smeđoj signalizaciji.

- Dovršen je e-vizitor sustav u kojem su navedeni svi iznajmljivači. Gradonačelnik je zatražio
da se iznajmljivačima uputi dopis da se sustavom mogu koristiti.

- Održan  je  sastanak  s  predstavnikom Hrvatskih  željeznica  na  kojem je,  između  ostaloga,
razmotren Program „Vlak u snijegu“.

- Gradonačelnik je zatražio da se kontaktira Hotel „Risnjak“ u svezi ankera koji se nalaze na
javnoj površini a koji su služili za postavu njihove reklame koja je sada uklonjena.

ZVEZDANA JERKOVIĆ
- Održan je roditeljski sastanak s roditeljima djece koja će polaziti malu školu od 18. siječnja do

31. svibnja. Upisano je 18 djece.
- Održana  je  sjednica  Odgajateljskog  vijeća  na  kojoj  je  prezentirana  tema  stručnog

usavršavanja.
- Zajedno s pedagoginjom izvršen je uvid u pedagošku dokumentaciju po skupinama.
- S računovodstvom je izrađen Plan javne nabave.
- Prisustvovanje sjednici Vijeća za prevenciju kriminaliteta.

DRAŽEN RAČKI
- Dogodile su se tri intervencije (popravak krovišta, namještanje crijepova, srušeno stablo).
- Sitni popravci, popravak žlijeba na garaži.
- Mala hidraulika se servisira u Zagrebu.



DAVORIN KLOBUČAR
- Danas je zadnji dan u ovome ciklusu dolaska slovenske djece iz Fare koji su u Delnicama već

duže vrijeme na plivačkim aktivnostima. Zadovoljni su prijemom i objektima te će se s takvim
i sličnim aktivnostima nastaviti.

- Zaprimljeno je 50 prijava za Školu klizanja.
- Problem s lamperijom u dvorani je saniran.
- Na klizalištu će se odigrati utakmica EBEL lige za koju će biti napravljena dobra promidžba.

Gradonačelnik je zatražio da se reagira na vrijeme, da promidžba bude vrhunska te da se
obavezno postave tribine.

NIKOLINA MUHVIĆ
- Završen je natječaj za prodaju zemljišta u Crnom Lugu i Delnicama na koji su pristigle dvije

ponude koje će biti otvorene idućeg tjedna.
- Poslan je poziv strankama koje su zastupljene u Gradskom vijeću da podnesu prijedloge za

imenovanje suca porotnika.
- Ugovor o razvrgnuću suvlasničke zajednice s gospodinom Belobrajdićem u Gučem Selu.
- Pripremljeni su natječaji za javne potrebe.
- Prikupljaju se podaci za uplatu stipendija.
- Slanje izvješća o nakladnicima tiskanih medija sukladno Zakonu.
- Izvješće o socijali za 2015. godinu.
- Slanje odluka sa zadnje sjednice Gradskog vijeća.
- Upravnom  sudu  u  Rijeci  dostavljen  je  podnesak  vezan  uz  tužbu  protiv  dodjeljivanja

prebivališta Milivoju Šajnoviću u zgradi „općine“. S obzirom na to da je isti u međuvremenu
dobio prebivalište u Donjoj Dobri više nema svrhe nastaviti sa sporom.

- UDU je  dostavljeno izvješće  vezano uz  odredbe  ustavnog Zakona  o  pravima  nacionalnih
manjina.

- Napravljen je radni materijal Plana prijema u JUO Grada Delnica za 2016. godinu.
- Poslan je poziv za sjednicu Savjeta za zaštitu potrošača. Gradonačelnik je zatražio da se na

sjednicu pozove direktor Komunalca.
- S voditeljem Odsjeka za financije izrađen je Ugovor o suradnji s udrugom ŽAR za 2016.

godinu i izmjene za 2015. godinu.
- Kod gradonačelnika održan je sastanak na temu sistematizacije u JUO.
- Izlučivanje arhivskog gradiva od izbora predsjednika RH.

Dovršeno u 8,56 sati.

Tajnica gradonačelnika Gradonačelnik
Klaudija Kumpar Ivica Knežević, dipl. iur.


